
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2008-09-10 
 
Närvarande:  
Helena Blackert Ordförande Sofie Landelius Snäckan 
Anna Andersson Skolledning Mikael Fahlén Klass F-1-2 
Jennica Berzelius Skolans representant Eva-Lotta Blomqvist Klass F-1-2 
Irén Andersson Förskolans representant Helena Vävinggren Klass 3-4-5 
Annie Wågbrant Bygdelaget Helena Ejerblom Klass 3-4-5 
Ulrika Andersson Pärlan Camilla Svensson Klass 3-4-5 
Maria Jarander Pärlan   
    
§ 1  Val av sekreterare 
 Sofie Landelius valdes till sekreterare. 
 
§ 2  Val av justerare 
 Jennica Berzelius valdes till justerare. 
 
§ 3  Förra minnesanteckningarna 

Önskemålet om en ny sandlåda till fritidsbarnen jobbar Anna vidare på.  
Det stod fel angående ansvarig för Junis, det är Eva-Lotta Blomqvist som är ansvarig 
för Junis tillsammans med Sofie Landelius. 

 
§ 3.5 Struktur på föräldrarepresentanter till Normlösarådet i o med nya klasser 

Vi enades om att vid nästa föräldramöte välja 3 representanter + 1 suppleant från varje 
klass. Med klass avses här F-2 och 3-5 dvs totalt 8 föräldrar. 
 

§ 4  Föräldrapunkt 
• En förälder tycker att det borde vara mobiltelefonförbud även på raster då telefon 

finns att tillgå i skolan och det spelas spel på telefonen istället för att leka på den 
fina gården. Skolans personal tycker inte att det är något problem med de elever 
som har mobiltelefon. Det handlar om 3-4 elever och de använder telefonen till att 
lyssna på musik. Anna menar att eftersom detta inte anses som något problem från 
skolans perspektiv så är det inte aktuellt med något förbud. Det är något som i så 
fall måste komma från föräldrar och Normlösarådet. 

• En förälder undrar vad som kommer att ske angående den för höga radonhalt som 
uppmätts i Normlösa skola. Anna meddelar att det ska vara åtgärdat senast 2010. 

• Avloppslukten vid förskolan och fritids har Bygdelaget anmält till kommunen men 
den kommer inte åtgärdas innan skolan kommit in med en anmälan. Anna ser till 
att skolan gör en anmälan.  

• En förälder undrar hur det fungerar i 3-5:an vad gäller egen tid per årskurs etc. 
Jennica kommer att berätta om detta på föräldramötet och även skicka hem schema 
med eleverna. 

• Kommer det att bli någon 5-årsgrupp på Snäckan undrar en förälder. Inget är 
bestämt men Iren lovar att ta upp det i arbetslaget. 

 
§ 5  Elevråd 
 Elevrådet har sitt första möte nästa vecka. 
 
§ 6  FÖSA (Föräldraråd i samverkan) 



Nästa FÖSA-möte är måndag 13/10 i Bjälbotullskolan. Maria, Eva-Lotta eller Helena 
V går på mötet. 
Läs mer om FÖSA på Mjölby Kommuns hemsida (http://www.mjolby.se -> 
Barnomsorg och grundskola -> Föräldraråd FÖSA) 

 
§ 7  Personalens punkt 

• Förskoleklassen berättar följande: 
Det är 9 barn, 5 flickor och 4 pojkar.  
Vi arbetar mycket tillsammans med 1-2:an i skogen, idrott, SET, stationer (barnen 
väljer en av tre sysselsättningar: skapande, konstruktionslek och en ytterligare). 
Även i NTA (Natur och Teknik för Alla) där höstens temaarbete är fast eller 
flytande. Förskoleklassen har varje dag en stund för oss själva med matte- och 
språklekar och naturligtvis den viktiga fria leken. 

• Klass 1-2 berättar: 
Det går jättebra att jobba men ibland är matteboken jobbig. På idrotten idag 
spelade vi medicinboll, det var kul. På rasten hade vi en jättekul lek där vi lekte i 
två lag, men bandy är också kul. Vi har gjort skuggteater två och två. Alla har visat 
upp och berättat sin saga nu. Veckans bokstav är Ss. Stadium har delat ut 
sportsaker till skolorna. Vi fick 2 basketbollar, 2 fotbollar, 2 hopprep och lekband. 
Alla har haft mycket roligt den här veckan med de nya sakerna. 
Rummet där bänkarna står kallar vi för Guldkornet. Där är vi när vi jobbar i våra 
böcker. Grupprummet kallar vi för Järngrytan och det rummet som är bäst att leka 
och röra sig i heter Silverkulan. 

• Klass 3-4-5 berättar: 
4-5 forskar om vikingar och 3:orna om hur jorden skapades. 3:orna jobbar med 
Pojken och tigern på svenskan samt Torboken i läsgrupper(mindre grupper) en 
gång i veckan. 4-5:an skriver sagor på svenskan. Gympan fungerar bra. I slöjden 
jobbar vi med galgar, fiskedrag och halsband. 
Vi har tittat på en film som heter Säg mu till livet, den handlar om hur viktigt det 
är att äta en bra frukost. I klassrummet har vi ansvar som t ex sopa, jour (går till 
dagis och hjälper till, mycket uppskattat av både skolbarn och dagisbarn), sudda 
tavlan och vädra. En del barn har som ansvar att städa biblioteket. Vi har det bra i 
klassen. 

• Jennica berättar att den kommer bli en Radiodag för 3-4-5:an. 3 barn kommer att 
få sända från Mjölby. Det kommer också sändas förinspelat material. 

• På Pärlan är inskolningarna klara. Det är 4 nya barn som skolats in. 
• 5 barn som tidigare gått på Pärlan har nu börjat på Snäckan. Nästa vecka kommer 

man att gå till skogen med alla barnen på Snäckan. Det blir en prova-på-gång för 
att se om även de mindre barnen orkar med det.  

• Arbetet med Grön Flagg fortsätter på både Pärlan och Snäckan. Detta år kommer 
man att arbeta med området Energi. Det finns 5 områden att arbeta med och man 
arbetar med varje område under ett års tid. 
Läs mer om Grön Flagg (http://www.hsr.se/sa/node.asp?node=40) 
Skolan arbetar inte med Grön Flagg men det kan bli aktuellt. Kanske Normlösa 
skola kan bli först ut i kommunen med att arbeta med Grön Flagg? 
 

§ 8  Skolledningens punkt 
• Förskolan – inga stora förändringar 
• Skolan – ny organisation. Ännu har det gått för kort tid för att utvärdera den nya 

organisationen. 



Däremot har man börjat utvärdera hur grupperna fungerar och tyvärr är inte 
personalen nöjd med hur de fungerar. 
F-2 kräver mycket struktur och många elever har svårt att ta tillrättavisningar. 
Barnen har dåligt inflytande på varandra. 
Personal och rektor vet ej hur man ska komma tillrätta med situationen. Anna har 
bett om hjälp från kommunen. Elevstödsenheten (Bo Asplund) arbetar nu med 
klass F-2. 

• NTA – lådor i Naturvetenskap och Teknik har man börjat jobba med i klasserna. 
Det är olika teman som man kommer arbeta med vid olika tidpunkter. 

• Personalens kompetensutveckling kommer att handla om bedömarkompetens, dvs 
att få en enhetlig bedömning så det inte spelar någon roll vem som gör det och i 
vilken skola det sker. Bedömning av elevers kunskap registreras i Mjölbys 
omdömesdatabas (MOD). 

• Det sker en Matamatiksatsning – personalen kompetensutvecklas så de kan lära 
barnen. Genom att personalen jobbar med barnen, både små och stora, med nya 
metoder så ska det ge bättre matamatikresultat. 
En lässatsning har skett tidigare år och det har gett goda resultat, så nu hoppas man 
att även matamatiksatsningen ger samma effekt.  

• En Internet-föreläsning sker på onsdag nästa vecka. I första hand är den för 
föräldrar till barn i åk 5 och uppåt. Det är begränsat med plats. Ev. kanske man kan 
ha en ytterligare föreläsning om intresset är stort. 

   
§ 9  Bygdelaget 

Annie berättar att det finns Leader-pengar att söka. Har skolan något förslag på projekt 
så kan skolan och bygdelaget skicka in en ansökan tillsammans. Christer Hederberg, 
tidigare ordförande för Bygdelaget, var i Normlösa i lördags och berättade om vad 
Leader är för något. Christer kommer under hösten att hålla ytterligare föreläsningar 
om Leader. Information om Leader Folkungaland (http://www.folkungaland.se -> Om 
Folkungaland) 
Elevrådet kan komma med förslag. Föräldrar uppmanas att komma med förslag. 

 
§ 10  Övriga frågor 

• Vadstena Bussar har sponsrat andra elever med reflexvästar. Helena Ejerblom 
ringer och kollar om de även kan sponsra Normlösabarnen. 

• Eva-Lotta meddelar att det var 28 barn när Junis visade första filmen för terminen. 
• Nästa möte: måndag 3/11 18.30 

 
§ 11 Våga vara vuxen 
 Språket på skolan är fruktansvärt. Det måste bli bättre. Det är en arbetsmiljöfråga. 
 Som förälder och vuxen måste DU säga ifrån vid dåligt språk! 
 
 
 
 
 
 
 
----------------------------------------  ---------------------------------------- 
Sofie Landelius   Jennica Berzelius 
Sekreterare    Justerare 


